参赛报名表
	渭南市临渭区银色浪漫设计大赛

	选择赛道
	☑  赛道一: 适老空间设计改造
· 赛道二: 老年银发产品设计
· 赛道三: 老年运营IP 招募

	作品名称
	麓林 ▪乡居

	团队负责人
	姓名
	联系电话
	邮箱
	单位/学校

	
	邓小凯
	13005047554
	304182940@qq.com
	海南方塘景观规划设计有限公司

	团队成员
	杨姬兰
	17733101324
	1424745614@qq.com
	海南方塘景观规划设计有限公司

	
	杨瑞
	15120690179
	304182940@qq.com
	海南方塘景观规划设计有限公司

	
	胡晓颜
	18889182648
	348212291@qq.com
	海南方塘景观规划设计有限公司

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	参赛作品思路（200-500字）
1.设计理念——麓林▪乡居，以山林为养，田舍为栖，养身，养气、养心
[bookmark: _GoBack]水土丰、山林起、有人家……“麓”本意指鹿群最理想的栖息之地，鹿幽居山林，逐食良草，安于自然，具有恬淡无为的颐养气息。设计以这一源自中华传统文化的理念为起点，旨在为银发一族营造一个以自然养身、文化养心、美如画卷的生活环境。
2.景观设计——景观空间格局以山水为底，划分为“一径、三巷、九园”。
山水——麓林本有溪水环抱，外部环境优美，景观设计于村落东南部置一小山，成为全园制高点，构架起山环水抱的空间格局。
一径——环绕全村的悠居之道，蜿蜒盘旋的休闲景观环道链接起岛内岛外的优美景致。
三巷——流光巷、明月巷与远山巷作为居民归家和日常生活的主要通道，以具有亲和力的设计手法让老年人从中找寻记忆中的理想生活。
九园——九个各具特色的户外空间根据老年人的使用需求和精神需求而设，分别命名为：麓林印象、山林剧场、幽篁里、林语汇、风之谷、云水台、银鹿戏水、松林觅影、石上泉。
3.运营体系——环境空间设计的过程中充分考虑运营系统的衔接，设计从开发商、适老社区、配套服务系统、资金运作等方面综合考虑，为社区建成后的运营保障机制提出建议。












Application Form
	Silver Romance Design Competition in Linwei District, Weinan
· space, product, and service design for the elderly

	Select the track 
	☑  The first track: Design and renovation of space aimed at better meeting the needs of the elderly
· The second track: Product design for the elderly
· The third track:  Recruitment of old-age IP operation

	Name of the work
	Lulin ▪Xiangju

	Personal Information
(if in group, information of all the group members)
	Name
	Mobile number
	Email address
	Occupation

	
	Deng xiao kai
	13005047554
	304182940@qq.com
	FTL Landscape design

	
	Yang ji lang
	17733101324
	1424745614@qq.com
	FTL Landscape design

	
	Yang rui
	15120690179
	304182940@qq.com
	FTL Landscape design

	
	Hu xiao yan
	18889182648
	348212291@qq.com
	FTL Landscape design

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	Brief introduction of the work:（200 – 500 words）：
1. Design concept-Lulin·Shanju, with mountain forests as habitats, farmhouses as habitats, nourishing body, nourishing energy and mind
  There are abundant water and soil, mountains and forests, and people... "麓" originally means the ideal habitat for the deer. The deer live in the mountains and forests, eat good grass, settle in nature, and have a quiet and inactive atmosphere. The design is based on this concept derived from traditional Chinese culture, and aims to create a picturesque living environment for the silver-haired people to cultivate their bodies by nature and culture.

2. Landscape design-The landscape spatial pattern is divided into "one path, three lanes, and nine gardens" based on mountains and rivers.
Landscape-Lulin is surrounded by streams and water, and the external environment is beautiful. The landscape design is designed to set a small hill in the southeast of the village, which becomes the commanding height of the whole park, and constitutes a spatial pattern surrounded by mountains and water.
One path-a leisurely living way around the village, winding leisure landscape loops link the beautiful scenery inside and outside the island.
Three Alleys-Liuguang Alley, Mingyue Alley and Yuanshan Alley are the main passages for residents to return to their homes and daily life. With an affinity design technique, the elderly can find their ideal life in memory.
Nine Gardens-Nine unique outdoor spaces are designed according to the needs and spiritual needs of the elderly, and are named: Lulin Impression, Shanlin Theater, Youhuangli, Linyuhui, Valley of Wind, Yunshuitai, Silver deer playing in the water, pine forest looking for shadows, Shi Shangquan.

3. Operation system-The connection of the operation system is fully considered in the process of environmental space design, and the design comprehensively considers the development of the developer, the elderly community, supporting service system, capital operation, etc., and proposes suggestions for the operation guarantee mechanism after the completion of the community.























